
  Fråga  
   

Fråga till ordförande i Kultur- och Fritidsnämnden 

 

I samband med styrets besparingar på kultur- och fritidsverksamheten i Trelleborg har man gjort 

omdisponeringar. En av dessa är att BOIK behöver flytta från den lokal som man förfogat över en 

längre tid. 

När beslutet skulle genomföras skickar man ett mail till föreningen med en uppmaning om att 

utrymma lokalerna snarast. Mailet skickades den 28 februari och helst skulle dom ha varit ute till den 

1 mars.  

Anser du att Kultur- och Fritidsförvaltningen agerat bra i dialogen med Anderslövs BOIK? 

 

Lennart Höckert 

Oppositionsråd socialdemokraterna 

 


